
Referat fra udvalget vedrørende første møde om ændring af skurplan d. 11.november d.å. 

I Hvedens Kvt 9 D. 

Foranlediget af vores ordinære beboermøde d. 15.september d.å .blev det besluttet , at der 

nedsættes et skurudvalg for at flest mulige bliver tilgodeset for placering af skure. 

Til  mødet havde 7 beboere meldt sig , det var ikke mange ud af 198 lejemål. 

Hvis skurplanen skal revideres, skal der indhentes nye tegninger på alle 5 kvarterer. Det vil 

medføre at SWECO skal fremkomme med nye planer .Det bliver en dyr regning, som skal 

betales kollektiv af alle beboere, hertil kommer ligeledes omlægning af alle låsecylindere 

dette skal ligeledes betales kollektiv. 

Det blev ligeledes påtalt at der ikke må byttes rundt på skurerne selv om beboerne  

indbyrdes er enige herom. 

 

Vi vil derfor ikke anbefale, at denne proces sættes i værk.  

 

Fra driften deltog Jesper Bengtsson, fra bestyrelsen John Kaubak Pedersen. 

 

 

 

Referant: Anne Lise Grøndahl 


